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حسین جمشیدی- ش�هروند| یکی از مردهای 
ماندگار کش��تی ایران در یک��ی، دو دهه اخی��ر تقریبا 
یک سالی اس��ت که نایب رئیسی فدراس��یون را برعهده 
دارد و اختلافاتش با خادم در رأس این فدراس��یون را رد 
نمی کند؛ البته زمانی که رسول خادم به عنوان سرمربی 
تیم ملی نیز معرفی شد، قرار بر این بود تا علیرضا حیدری 
بیشتر کارهای مدیریتی این فدراسیون را برعهده بگیرد 
اما شرایط او طوری رقم خورده که حیدری تقریبا نیمی از 
هر ماه را خارج از کشور به سر می برد. در ادامه، گفت وگوی 

علیرضا حیدری را با »شهروند« می خوانید: 
  در آس�تانه میزبانی مس�ابقات باشگاه های 

جهان، حاشیه هایی ایجاد شده است!
جدیدترین خبر در کشتی همین مسابقات قهرمانی 
باشگاه های جهان اس��ت که قرار است در جویبار برگزار 
شود. مشکلی هم وجود ندارد و فقط برخی می خواهند 
ش��لوغش کنند. خادم به جویبار اج��ازه داد تا یک تیم 
اضافه تر به مس��ابقات بی��اورد تا جوانان این ش��هر هم 
اجازه خودنمایی داش��ته باش��ند اما آنها رفته اند از سایر 
شهرها کشتی گیر آورده اند که اصلا منطقی نیست. اگر 
کشتی گیری در حد این رقابت ها بود، مطمئن باشید قبل 

از این جذب تیم های دیگر شده بود.
    شایعه شده که شما با رس�ول خادم اختلاف 
دارید و در آستانه جدایی از فدراسیون هستید. 

در بحث های مدیریتی و حتی فنی با خادم اختلافات 
زیادی داریم اما این که بخواهیم به خاطر این اختلافات از 
هم جدا شویم، درست نیست. ما سعی می کنیم در فضای 
تعامل مشکل را حل کنیم. خادم هم مخالفانی دارد که 
می خواهند فضا را به س��متی ببرند که برای فدراسیون 
حاشیه ایجاد ش��ود اما من چون روز اول به خادم دست 
دادم و گفتم که تا آخرش کمکت می کنم، به هر دلیلی 
کنار نمی روم. در این فدراسیون نه دغدغه مالی دارم و نه 
هیچ چیز دیگری که بخواهم از آن سود ببرم، فقط قصدم 

کمک به کشتی است.
  روزی که خادم به عنوان سرمربی تیم ملی 
معرفی شد، گفتند که شما قرار است بیشتر 
کاره�ای مدیریت�ی را برعه�ده بگیرید اما 
شنیده می ش�ود اکثر اوقات خارج از کشور 

هستید و به امور کشتی نمی رسید!

سفرهایی که دارم شخصی اس��ت؛ من که نمی توانم 
کار و زندگی ام را رها کنم. با خادم هماهنگ هستیم و او 
زمان هایی که نیاز اس��ت من در ایران باشم، از قبل اعلام 
می کند و من هم طوری برنامه ریزی می کنم که آن زمان 
در سفر نباشم. البته خادم خودش نیز به کارهای مدیریتی 
می رسد و مواقعی هم که نمی رسد، به من واگذار می کند. 

حتی ابتدا به من پیشنهاد سرمربیگری تیم ملی نیز شده 
بود اما من گفتم که وقتش را ندارم که از صبح به س��الن 
بروم و ش��ب بیرون بیایم. در بخش مدیریت راحت ترم و 

بیشتر می توانم کمک کنم.
  در ماه های اخیر مربیان زیادی به تیم ملی 
کش�تی آزاد اضاف�ه ش�دند اما اکثرش�ان 

معتقدند خادم فضا را بس�ته و بعد از مدتی 
جدا شده اند. دراین باره صحبت کنید.

شاید درست می گویند که فضا بسته است اما متاسفانه 
همه کسانی که به تیم ملی می آیند، می خواهند سرمربی 
شوند. خادم هیچ وقت نگفته که کسی برود کنار بایستد 
و این دوستان خودشان دوست دارند مترسک باشند! تا 
به حال شده که یکی از مربیان بیاید و نظرش را بگوید و 
وقتی خادم به حرفش گوش نکرد با او دعوا کند؟ نظر من 
نه به عنوان نایب رئیس فدراسیون کشتی، بلکه به عنوان 
یک منتقد این است که این افراد به جای این که از تیم ملی 
بروند، بیایند رودررو با خادم صحبت کنند و اگر لازم شد 
حتی با او دست به یقه شوند! این درست نیست که هیچ 
صحبتی داخل تیم ملی انجام نش��ود، بعد دوس��تان در 

رسانه ها پشت سر هم انتقاد کنند. 
  اگر رس�ول خادم به نظرات ش�ما به عنوان 
یک کارش�ناس توجه نکند، ش�ما ه�م با او 

دست به یقه می شوید؟
اگر من هم روی تشک بروم و به عنوان یک مربی نظرم 
را به خادم بگویم و توجه نکند، ب��ا او دعوا می کنم. اهالی 
کشتی همه شان اهل فن هستند و نظرشان محترم است. 
اگر نظرشان را بگویند و درست باشد، خادم هم نمی تواند 

کار دیگری انجام دهد.
  بحث حقوق ماهیانه برای کشتی گیران به 

کجا انجامید؟
تا جایی که از دست مسئولان بر بیاید، به کشتی گیران 
پرداخت می کنند اما وضع مالی فدراسیون خوب نیست. 
حتی من و رسول خادم از جیبمان نیز در مقاطعی برای 
فدراس��یون خ��رج کرده ای��م. وزارت ورزش هم کمک 
می کند اما فدراس��یون 11 میلیارد بدهی داشت و فقط 

توانستیم 3، 4 میلیارد آن را پرداخت کنیم. 
 رایزن�ی در بخش بین المللی برای کس�ب 

کرسی در اتحادیه جهانی شده است؟
در حال رایزنی هستیم. البته در دوره قبلی نیز اشتباه 
کردیم که امیررضا خادم را به عنوان نماینده ایران معرفی 
کردیم زیرا مش��خص بود که رأی نمی آورد. به نظر من، 
رسول خادم باید برای کس��ب این کرسی کاندیدا شود. 
حتی اگر لازم باشد خادم سرمربیگری تیم ملی را رها کند 

و وقتش را روی این بحث بگذارد، ارزش دارد.

علیرضا حیدری، نایب رئیس فدراسیون کشتی در گفت وگو با »شهروند«: 

منتقدها به جای كنار كشيدن، با خادم دست به یقه شوند
 با خادم اختلاف دارم اما به خاطر کشتی کنار نمی کشم

روی خط فوتبال د  نیا
رده بندی صوتی استادیوم های انگلیس

تنها صداست كه می ماند
ش�هروند| تحقیقات جدید از نادرس��تی انگاره پرس��روصدا تر بودن 
هواداران لیورپول نس��بت به دوستداران سایر تیم هاي لیگ برتر حکایت 
دارد. کم تماشاگرترین بازی خانگی آس��تون ویلا در یک و نیم دهه اخیر، 
باعث شد دیلی میل در گزارشی به میزان سروصداهای هواداران و استادیوم  

تیم های فصل جاری لیگ برتر اشاره کند.
منچستریونایتد، پرسروصداترین

برآیند آمار سروصدای ایجاد شده هواداران نشان می دهد دوستداران 
منچستریونایتد با ایجاد س��روصدایی به حجم 167دسیبل، پرشورتر 
از س��ایر تیم ه��ای لیگ برتر به نظ��ر می رس��ند و بعد از آنه��ا نوبت به 
استوک سیتی، تاتنهام و وست بروم با 161دسیبل می رسد. حضور چلسی 
با 160دسیبل در رده س��وم از استحقاق هواداران این تیم برای شنیدن 
عذرخواهی مورینیو بابت انتقاد از کم سروصدا بودن آنها حکایت می کند. 
برخلاف نظر قبلی آقای خاص، جدول سروصداها نشان می دهد اتفاقا 
حاضران همیشگی بریج بسیار هم پرسروصدا هستند. آرسنالی ها 159 

و سیتی 157دسیبل سروصدا دارند و حضور لیورپولی های متعصب در 
رده هجدهم جدول پرسروصداها نشان می دهد این باشگاه پیشتازی اش 

در عرصه هواداری را هم درست مانند روزهای خوب دهه های گذشته از 
دست داده است.

استادیوم ها
در بخش دیگری از این آمار، سروصدای ایجاد ش��ده از استادیوم )و نه 
به ش��کل انفرادی از سوی هواداران( مورد بررس��ی قرار گرفته که در این 
بخش هم استادیوم منچستریونایتد با ایجاد 84دسیبل سروصدا در رده 
اول قرار دارد. استادیوم استوک سیتی با یک دسیبل اختلاف در رده دوم 
دیده می شود. استمفوردبریج همراه استادیوم »KC« در رده سوم حضور 
دارد. پس استادیوم آبی های لندن برخلاف نظر مورینیو چندان هم سوت و 
کور نیست! استادیوم اتحاد شهر منچستر با 81 دسیبل به اندازه 2 دسیبل 
از بریج عقب و 3دسیبل از گودیس��ون پارک اورتون جلوست. انگار ظرف 
لیورپول اوضاعی بهتر از مظروفش دارد چون اگر در عرضه س��روصدای 
هواداران، لیورپول در رده هجدهم قرار دارد، آنفیلد با 77دس��یبل در رده 

پانزدهم استادیوم های پرسروصدای جزیره ایستاده است.

شهروند| فوتبالیست های 
ساحلی ایران که با قهرمانی  
س��ال گذش��ته خ��ود در 
مسابقات بین قاره ای جهان 
نام خ��ود را بر س��ر زبان ها 
انداختند، امس��ال بار دیگر 
در ای��ن رقابت ها ش��رکت 
کردند اما جایگاهش��ان به 
رده چهارم تنزل پیدا کرد، 
البته قهرمانی ساحلی بازان 
در بازی های ساحلی آسیا 

باعث ش��د تا آنها بار دیگر با کاپ قهرمانی به کش��ور 
بازگردند.

با اختلاف میلیمتری به بزرگان باختیم
محمد احمدزاده، آقای گل فوتبال ساحلی آسیا در 
تشریح دلایل نزول رده ایران در مسابقات بین قاره ای به 
»شهروند« می گوید:  »اول این را بگویم که در مسابقات 
بین قاره ای نی��ز نتیجه بدی به دس��ت نیامد و مقابل 
بزرگان دنیا با اختلاف میلیمتری شکس��ت خوردیم. 
فقط در بازی نخست مقابل پرتغال ضعیف بودیم که 
آن هم به دلیل خستگی راه بود. بیش��تر در آن دیدار 
خواب بودیم تا این که بخواهیم بازی کنیم. خودمان هم 
دوست داشتیم حداقل به فینال این رقابت ها برسیم اما 
شرایطمان امسال از  سال گذشته بدتر بود و وضع خوبی 
نداشتیم. به هر صورت قهرمانی در بازی های ساحلی 

باعث شد، جام بین قاره ای را از یاد ببریم.«
مقایسه با فوتبال

وی همچنین می افزاید: »ما  س��ال گذشته قهرمان 
مسابقات بین قاره ای جهان شدیم و 3بار روسیه قهرمان 
جهان را شکس��ت دادیم اما فقط فدراس��یون فوتبال 
بود که در این مدت پاداش کوچکی ب��ه ما داد. وزارت 
ورزش هیچ توجهی به ما نداش��ت و حتی در مراس��م 
تجلیل از قهرمانان اعلام کردند که رقابت هایی که ما 
در آن قهرمان شدیم، برای پرداخت پاداش به حساب 

نمی آید. دیدید که تیم ملی 
فوتبال ما هفته گذشته در 
دیدار دوستانه با کره جنوبی 
که برد و باخت در آن ارزشی 
ن��دارد، وقت��ی حریفش را 
شکس��ت داد، بازیکنانش 
پ��اداش 4میلیونی گرفتند 
یا این ک��ه در جام جهانی به 
آرژانتین باختن��د و پاداش 
20 ه��زار دلاری دریاف��ت 
کردن��د. حالا ش��رایط ما را 
نگاه کنید. دیدار دوستانه با کره ارزشش بیشتر است یا 

قهرمانی در جام بین قاره ای؟«
ایراد به کیفیت لباس ها

احمدزاده با اشاره به دیگر کمبودهای فوتبال ساحلی 
ادامه می دهد:  »فوتبال ساحلی همیشه مظلوم بوده 
اس��ت. ما 17روز در برزیل بودیم و فقط 300دلار به ما 
دادند. از طرفی لباس هایی که در بازی های س��احلی 
آسیایی تنمان بود، باعث تمسخر سایر کشورها شده 
بود. آن قدر این لباس که از سوی کمیته المپیک تهیه 
ش��ده بود، کیفیت پایینی داشت که فکر نمی کنم در 
محلات نیز بازیکنان چنی��ن لباس هایی برتن کنند. 

گذشته از ما با این کارها آبروی کشور را می برند.«
هیچ کس به استقبالمان نیامد

ملی پوش فوتبال س��احلی در پایان در پاسخ به این 
س��وال که قیاس فوتبال چمنی و س��احلی را درست 
می داند، می افزاید: »اصلا به فوتبال چمنی کاری نداریم. 
مگر والیبال نبود که وقتی چهارم جهان ش��د، حواله 
اتومبیل گرفت اما به ما یک ریال هم ندادند. حتی وقتی 
از مسابقات بین قاره ای بازگش��تیم، یک نفر را هم در 
فرودگاه ندیدیم. رفقایمان هم به فرودگاه نیامده بودند 
تا یک خسته نباشید، بگویند. فوتبال ساحلی نیز یک 
رشته تیمی مثل سایر رشته هاست و ما هم برای مردم و 

این پرچم تلاش می کنیم.«

ش�هروند| آت��ش زی��ر 
بی��ن  جن��گ  خاکس��تر 
فدراس��یون فوتبال و وزارت 
ورزش با اتفاقی به نام انتخاب 
کرانچار به عنوان س��رمربی 
تیم ملی امید، شعله ور شد و 
بار دیگر زخم کهنه سرباز زد.

شروع ماجرا
اخت��لاف بی��ن 2 نه��اد 
ب��زرگ تصمیم گی��ری در 
ورزش در کش��اکش پروسه 

طولانی مدت تمدید قرارداد کی روش، عیان شد؛ وقتی 
فدراسیون برخلاف نظر و توصیه وزارت ورزش که چندان 
مایل به ادامه حضور م��رد پرتغالی نبود با رقمی نجومی 
قرارداد سرمربی را تمدید کرد. این اتقاق می توانست به 
قیمت برکناری علی کفاشیان، رئیس فدراسیون فوتبال 
ایران از سوی وزارت ورزش و شخص گودرزی تمام شود. 
هرچند درنهایت این اتفاق رخ نداد اما جنگ ادامه یافت و 

به امروز رسید.
قسمت دوم درگیری

انتخاب سرمربی تیم امید، جدیدترین قسمت درگیری 
فدراس��یون و وزارت ورزش را رق��م زد. پ��س از اخ��راج 
وینگادا، حبیب کاشانی، مدیر تیم امید با اختیار تام داده 
شده از سوی کفاشیان به قطر رفت تا با زلاتکو کرانچار، 
سرمربی سابق سپاهان مذاکره کند. ظاهرا روند مذاکرات 
رضایت بخش بود و پ��س از توافقات صورت گرفته، خبر 

مربیگری کرانچار در تیم امید رسانه ای شد.
فاکتور»کمیسیون مربی خارجی« 

وزارت ورزش با اس��تناد به وجود »کمیس��یون مربی 
خارجی«، حض��ور مربیان خارج��ی در تیم های ملی را 
مستلزم عبور از فیلتر این نهاد می داند. کرانچار هم از این 
قاعده مستثنا نیست و باید ابتدا از سوی »کمیسیون مربی 
خارجی« تأیید و سپس به کار مشغول شود. فدراسیون 
فوتبال اما زیر ب��ار این ممیزی نم��ی رود و حتی حاضر 

نش��ده رزومه کاری کرانچار 
را برای مطالعه کمیس��یون 
ورزش  وزارت  اختی��ار  در 
قرار دهد. کاش��انی در صدر 
مخالفان کمیس��یون مربی 
خارجی ق��رار دارد؛ به حدی 
که این کمیسیون را نهادی 
چندساعته می داند: »برخی 
ب��ه دنب��ال این هس��تند تا 
حسرت 44س��اله المپیک، 
44 سال دیگر ادامه یابد. من 
نمی دانم این کمیسیون چیست و اساس آن بر چه چیزی 
اس��ت. باید حداقل افراد حاضر در آن صاحب نظر باشند. 
این کمیته چند ساعته خلق شده است.« حرف های او و 
اقدامات فدراسیون فوتبال، خشم مصدرنشینان وزارت 
ورزش را در پ��ی داش��ته و آنها اع��لام کرده اند چنانچه 
بدون مجوز کمیسیون مربی خارجی، انتخابی از سوی 
فدراس��یون فوتبال صورت گی��رد، این نه��اد در بحث 
اعتبارات و بودجه نهایت خساست را در قبال فدراسیون 
فوتبال به خرج می دهد. در همین راستا علی رغبتی، عضو 
کمیسیون مربیان خارجی وزارت ورزش درباره اظهارات 
حبیب کاشانی مبنی بر این که کمیسیون مربیان خارجی 
وزارتخانه چند ساعته خلق شده، حرف های جالبی زد: 
»کاش��انی چون خودش خلق الس��اعه وارد ورزش شده 
از برخی مسائل خبر ندارد. این کمیسیون سال ها پیش 
در کمیته ملی المپیک وجود داشت و با تلاش های دکتر 
گودرزی م��ا آن را در وزارت ورزش و جوان��ان راه اندازی 

کردیم.« 
امیدها، قربانی اختلاف

هر چند تیم امید در کوتاه مدت بازی مهمی ندارد اما به 
نظر می رسد قربانی اختلافی 2 طرفه شده و در مسیر این 
اختلاف، هر روز بیشتر از روز قبل فرصت داشتن یک مربی 
خوب را از دست می دهد. بی شک دود این بلاتکلیفی بیش 

از همه به چشم امیدهای ما می رود.

گفت وگوی »شهروند« با آقای گل فوتبال ساحلی آسیا

رفقای خودمان هم به استقبالمان نیامدند!
گزارش »شهروند« از جدیدترین درگیری فدراسیون و وزارت ورزش 

دود یک اختلاف در چشم امیدها

زمان هست، اراده لازم است

پیروزی مقابل کره جنوبی بس��یاری از نگاه های 
منفی به تیم تحت هدایت کارلوس کی روش را از بین 
برده و کم نیست تعداد منتقدهایی که با یک پیروزی 
چشمشان را به روی بسیاری از واقعیت ها می بندند. 
تیم ایران در راه جام ملت های آسیا مسیر دشواری در 
پیش دارد و اصل انتقادها به نحوه بازی تیم ملی است؛ 
ش��یوه دفاعی که کی روش در دستور کار قرار داده و 
این دفاع 11نفره به محض شنیدن سوت آغاز بازی ها 
چیزی نیست که ما از فوتبال ایران انتظار داریم. دلیل 
این مسأله هم واضح است، ذهن همه اهالی فوتبال به 
قدری درگیر مسابقات لیگ های اروپایی است که این 

نوع فوتبال به دل مخاطبان نمی چسبد.
بحث دیگر پتانس��یل فراوان فوتبال ایران است. 
مساله ای که در سال های متمادی همه کسانی که 
این فوتبال را دنبال کرده اند، به آن اش��اره داشته اند. 
شاید بهتر باش��د، پیرمرد پرتغالی شاغل در فوتبال 
ایران به ج��ای زل زدن به صفحه تلویزیون منزلش 
ب��رای رصد ک��ردن بازیکنان دورگ��ه جدید، کمی 
هم چش��مش را به سوی داش��ته های فوتبال ایران 
برگردان��د. جایی که جوان��ان زی��ادی در تیم های 
لیگ برتری می درخش��ند و دیده نمی ش��وند. لازم 
نیس��ت خودش را هم درگیر کاری کند، انگش��ت 
اشاره اش را به س��مت دس��تیاران خود بگیرد تا به 
سرعت برق و باد سوار هواپیما شوند و به شهرستان ها 
سفر کنند. اگر کی روش حوصله استعدادیابی ندارد، 
می تواند از مربیان تیم ملی گزارشی از جویای نام ها را 

بخواهد. به همین سادگی.
آلم��ان با اقتدار بر ب��ام فوتبال جهان ایس��تاد اما 
هیچ گاه مغرور نشد. با نگاهی به ترکیب تیم آلمان 
مقابل اسپانیا به خوبی می توان تغییرات ایجاد شده 
برای کس��ب موفقیت های بعدی و به وجود آوردن 
نس��ل بعدی فوتبال این کش��ور را متوجه شد. آنها 
قهرمان جهانند اما راضی نیستند. در گرمای برزیل 
قهرمان شدند، ش��وق دارند در هوای خنک روسیه 
هم جام را لمس کنند. اصلا چ��را راه دور می روید؟ 
به کره جنوبی نگاه کنید که به دنب��ال بردن آنها در 
3بازی متوالی به خود می بالیم؛ در بازی آخر تغییرات 
را در ترکیب کره مش��اهده کردید؟ تیم جوان شده 
کره جنوبی به ایران باخت اما مربی اش دم از پیروزی 
در رقابت مهم جام ملت ه��ا زد. می دانید چرا؟ چون 
دوندگی بازیکنانش را دیده بود، چون به جوان های 
خود ایمان داش��ت.  ای��ن مقدمه چینی ها برای این 
دلیل بود که راحت تر درک کنی��د بازیکنان بالای 
30 سال نمی توانند چیز جدیدی رو کنند. راستی، 
مگر ما با جوانان کره را شکس��ت ندادیم؟ پس چرا 
نباید نفراتی مثل آزمون و... از ابتدا در ترکیب تیم ملی 
باشند؟ ش��اید بگویید زمان آزمون و خطا نیست اما 
زمان کمی تا جام ملت های آسیا باقی نمانده است. 
زمان هست برای ایجاد تغییرات اساسی، شاید اراده 

لازم باشد و تغییر نگرش. همین.

نگاه

اروگوئه به جان آرژانتين افتاد
دوره  چهل وچهارمی��ن  قرعه کش��ی  مراس��م 
حض��ور  در  آمریکای جنوب��ی  جام ملت ه��ای 
رئیس جمهوری شیلی )میزبان دوره آتی رقابت ها( و 
رئیس فدراسیون اروگوئه )حامل جام قهرمانی دوره 
گذشته که به تیم ملی کشورش رسید( برگزار شد. 
در گروه اول رقابت هایی ک��ه از 11ژوئن تا 4جولای 
در 9 استادیوم 8 شهر شیلی برگزار می شود، شیلی، 
مکزیک، اکوادور و بولیوی حضور دارند. گروه دوم از 
آرژانتین، اروگوئه، پاراگوئه و جامائیکا تشکیل شده 
و برزیل، کلمبیا، ونزوئلا و پرو هم در گروه سوم برای 
صعود می جنگند. از هر گروه 2تیم اول به اضافه 2تیم 
برتر سوم گروه های سه گانه به یک چهارم نهایی راه 
می یابند و از آن جا بازی ها تا فینال به صورت حذفی 

انجام می شود.

ليست اوليه تيم منتخب اروپا
یوفا لیست 40نفره اولیه تیم منتخب  سال اروپا را 
اعلام کرد. در این سیاهه بایرن مونیخ با 9 بازیکن در 
صدر است و رئال مادرید نیز 7 بازیکن در این لیست 
دارد. از جمله مطرح ترین افراد حاضر در این لیست 
می توان به بوفون، کورتوا و نویر در دروازه، بن عطیه، 
آلابا، بوآتن��گ، گودین، کارواخ��ال، هوملس، لام و 
راموس در خط دفاعی، آلونس��و، دی ماریا، کروس، 
توران، پوگبا، راکیتیچ، مودریچ، رویس، روبن و توره 
در خط میانی و سانچس، بیل، بنزما، کاستا، زلاتان، 
لواندوفسکی، مسی، مولر، نیمار، رونالدو و توس در 

خط حمله اشاره کرد.

پله، بازهم در بيمارستان
اس��طوره فوتبال برزیل 9روز بع��د از مرخص 
 شدن از بیمارستان یک بار دیگر به مرکز درمانی 
بازگردانده شد. سلطان پله که هفته قبل به علت 
بیماری سنگ کلیه در بیمارستان تحت درمان و 
عمل جراحی قرار گرفت به علت عفونت داخلی 
به بیمارس��تان آلبرت اینشتین در س��ائوپائولو 
مراجعه کرد و با اس��تفاده از فرآورده های دارویی 
آنتی بیوتیک درمان شد. یکی از تنها 2 زننده بیش 
از  هزار گل در رده ملی و باشگاهی، این روزها بیش 
از گذشته نه چندان دور خود در بیمارستان و تحت 

درمان دیده می شود.

ورزش جهان
تیتر بازی

 اینستاگرام

    هفته هفتم لیگ دسته اول فوتبال دیروز با برگزاری 
11 دیدار در 2گروه برگزار ش��د که نیروی زمینی و 

مس رفسنجان صدرنشینی خود را حفظ کردند.
    روز گذش��ته مراس��م بزرگداش��ت غلامحسین 
مظلومی از سوی باش��گاه استقلال با حضور جامعه 
ورزش برگزار شد و امروز نیز مراسم شب هفتم وی 

در قطعه نام آوران برگزار می شود. 
    با این که شنیده می شود آندرانیک تیموریان برای 
حضور در پدیده در نیم فصل دوم به توافق رسیده اما 
این بازیکن و مسئولان استقلال این خبر را تکذیب 
کردن��د. ضمن این که پ��س از پایان تمری��ن دیروز 
استقلال لیدرهای این تیم با آندرانیک تیموریان و 

برادرش درگیر شدند.
    در حال��ی  ک��ه سیاس��ی ب��ا حض��ور در تمرین 
پرسپولیس قصد داشت 2س��که را به عنوان پاداش 
دربی به بازیکنان بدهد، آنها این پاداش را ناچیز و از 

دریافت آن امتناع کردند.

برهانی: دوباره آسمان ایران را آبی می کنیم 
مشحون: ملی پوشان خواستند کاندیدا شوم

شرفی: وزارت ورزش آن مربی چاق را می خواهد 
افاضلی: مزد زحماتم این اس��ت که به من بگویند 

آقای چاق
جهانبخش: ترجیح می دهم شاگرد فن گال شوم، 

نه مورینیو

ادینيوی خوشحال

لوسیانو ادینهو، مهاجم برزیلی تراکتورسازی که 
به تازگی برای دومین بار پدر شده با قرار دادن این 
عکس از خود و فرزندانش در اینستاگرام نوشته 

است:  »ادِر خوشحال است.«

عزم جدی معلولان برای رسیدن به سالم ها

جوانمردی به دنبال سهميه المپيک
شهروند| دومین ورزش��کار معلول ایران هم به 
دنبال ش��رکت در مسابقات افراد س��الم است. بعد 
از آن که زهرا نعمتی، قهرم��ان تیراندازی با کمان 
معلولان از قصدش برای رقابت با ورزشکاران سالم 
گفت، حالا دیگر بانوی معلول نی��ز راه او را در پیش 
گرفته است. س��اره جوانمردی، ملی پوش معلول 
تیراندازی امیدوار است بعد از پیستوریوس دونده 
آفریقایی که در المپیک شرکت کرد، به همراه زهرا 

نعمتی جواز حضور در المپیک ریو را به دست آورد.
جوانمردی که به تازگی به عنوان بهترین ورزشکار 
زن در  س��ال 2014 آسیا معرفی شده، از انگیزه اش 
برای رقابت با ورزشکاران س��الم می گوید: »بانوان 
معلول توانستند اثبات کنند که خیلی هنرها دارند 
و حتی می توانند بهتر از افراد سالم باشند ولی وقتی 
بعد از بازی های آسیایی به ایران برگشتیم استقبال 
گرمی از ما نش��د. هیچ کس به روی خودش نیاورد 
که چقدر مشقت کش��یدیم تا به این جا رسیدیم. 
برای من مهم است که به انسان های سالم که هیچ 
معلولیتی ندارند اثبات کنم که ما هم به اندازه آنها 
برای زندگی کردن حق داریم و نباید با خودشان فکر 
کنند که معلولان با آنها تف��اوت دارند. برای همین 
قصد دارم علاوه بر کس��ب سهمیه پارالمپیک ریو، 

سهمیه المپیک را نیز کسب کنم.«

ماجرای آب های آلوده از سر گرفته شد

علامت سوال بزرگ
شهروند| حضور محمد نوری، کاپیتان پرسپولیس 
به عن��وان میهم��ان وی��ژه در برنامه 90 باعث ش��د 
نوستالژی آب های آلوده در بازی پرسپولیس و سپاهان 
دوباره زنده ش��ود. او در جریان برنامه دوشنبه شب با 
این صحبت ه��ا به ماجرایی که هیچ ک��س پایانش را 
نفهمید، دامن زد: »مغزم به من فرمان نمی داد؛ بین 
نیمه دو قرص خوردم تا س��رپا بایس��تم. بعد از پایان 
بازی هم سریعا آزمایش دادیم که وقتی نتایج آن را از 
دکتر چشمه سری پرسیدم، گفت که دزد به ماشینم 
زده و نتایج آزمایشات را برده است!« همین حرف ها 
باعث شد تا مشخص ش��ود چشمه سری از همه چیز 
خبر داشته اما راضی به افشاگری نیست. با این وجود 
پزشک وقت پرسپولیس ماجرا را طور دیگری تعریف 
می کند. او ب��ه کاپ می گوید: »حدود 2 میلیون و نیم 
هزینه این آزمایشات ش��د و بررسی های زیادی روی 
آنها صورت گرفت اما در نهایت پاس��خی که از سوی 
آزمایش��گاه به من اعلام ش��د، این بود که هیچ چیز 
غیرطبیعی در آنها دیده نشده است. اتومبیل من را دزد 
زده بود اما زمانی بود که چک نویس معاینات برخی از 
بازیکنان در اتومبیل من بود. در ضمن پاک نویس آنها 
را داش��تم و مشکلی پیش نیامد. فکر می کنم محمد 
نوری حضور ذهن نداشته که چنین صحبتی را کرده 
اس��ت. همین حالا هم به عنوان یک پزشک برای من 

ماجرای اصفهان یک علامت سوال است.«

ذره بین

حاشیه

مهدی   مناجاتی
 پیشکسوت فوتبال

پیشنهادی جالب برای رقم خوردن یک اتفاق تاریخی

میزبانی ایران از زنان کشتی گیر در آرارات
شهروند| ایران به دلیل برگزاری همزمان مس��ابقات قهرمانی جهان کشتی در 2 بخش 
آقایان و بانوان هیچ وقت نتوانسته میزبانی این رقابت ها را در اختیار بگیرد. اخیرا با رایزنی که 
ایران با مسئولان کشتی روسیه داشت، از طرف روس ها پیشنهادی به فدراسیون جهانی ارایه 
شد تا مسابقات زنان و مردان به صورت مجزا برگزار شود اما هنوز پاسخی به این درخواست داده 
نشده است. علیرضا حیدری، نایب رئیس فدراسیون کشتی دراین باره به »شهروند« می گوید: 
»ما به اتحادیه جهانی کشتی پیش��نهاد دادیم که ما هزینه برگزاری مسابقات زنان در کشور 
دیگری را پرداخت کنیم و از مسابقات آقایان میزبانی کنیم که قبول نکردند اما این بار پیشنهاد 
جدیدی ارایه دادیم که  درصد توافق بر س��ر آن بسیار بالاست. ما پیشنهاد دادیم رقابت ها در 
بخش زنان در باشگاه آرارات که فضای آزادتری دارد، برگزار شود. فقط ایران در این مسابقات 
تیم نداشته باشد و پخش تلویزیونی نیز فقط برای شبکه های خارجی باشد. تأییدیه های این 

اتفاق را از داخل کشور گرفته ایم و در انتظار نظر اتحادیه جهانی کشتی هستیم.«


